
Styrelsemöte Östergötlands schackförbund 30/3-11 
 

Närvaranade: 
Henrik Karlsson 
Lars-Göran Lanz 
Anders Dahlström 
Kent Vänman 
Ingvar Carlsson 
Fredrik Qwarfort 
Peter Halvarsson (SSF) 
 
§1 Ingvar hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 
§2 Föregående protokoll gicks igenom och lades till handlingarna. 
 
§3 Schack4:an 2010-11. Tävlingarna i östergötland är slutförda, endast riksfinalen i 

globen återstår. Kommunkvalen genomfördes med 1259 deltagare från 65 klasser, 
under tiden kommunkvalen pågick så var det en extrem sjukdomsperiod så minst 200 
elever saknades pga sjukdom. Distriktsfinalen genomfördes med 582 elever från 44 
klasser. 
Detta är en markant ökning från föregående år då vi hade 1155 elever från 58 klasser i 
kommunkvalen, 513 från 35 klasser i distriktsfinalen. Av dessa var föregående år 87 
elever från 3-4 klasser från Tranås. 
Problem som uppstod i år var att tidsschemat inte höll, troligtvis lite för mycket barn 
dåligt med tid för lunch för arrangörerna. Det behov som finns är mer tid mellan sista 
anmälan & start av tävlingen. 45 minuter behövs innan första ronden. 
Lottningslistorna behöver sättas upp på fler platser för att barnen snabbare skall kunna 
hitta var de skall spela. 
Kontaktpersonerna i klasserna hade tyvärr fått för dåligt med information (från 
skolorna.) 
Vi behöver lite fler som tar emot anmälan. Alla klasser & elever behöver vara på plats 
senast 08:30 för avprickning. 
Om vi kör 4 ronder nästa år vilket anfördes som förslag så klarar vi av att hålla 
tidsschemat samt 100 fler ungdomar kan delta utan problem. 
Vid anmälan till schack4:an nästa år skall även lagledare anges så att vi kan ge denne 
extra information. 
Frågan väcktes om att köra igång schack4:an tidigare på året detta för att eleverna 
skall hinna träna lite mer, föregående år ville en del inte spela kommunkvalen pga att 
de var osäkra på t.ex. hur pjäserna går. I år var ALLA med i kommunkvalen. 
Även fortsättningsvis kommer vi att betala ut ersättning för upp till 3 besök per klass 
till klubbarna. 
Upplägget är i stort sett bra. 

 
§4 Ekonomirapport: 
 Deklaration inskickad ang pensionsinbetalningar tidigare år. 

Ansökan om att slippa skicka in deklaration 2010-2014 för ÖSF´s verksamhet är 
beviljad. 
Den 30/3-11 disponerade ÖSF 118.440:- motsvarande tid föregående år hade vi 
67.140:- att disponera. 



Skillnaden beror till stor del på att vi köpte in mycket schack4:an-material föregående 
år, detta har räckt hela 2011. Vi får även bidrag för Karl Tingström. Dock inväntas 
rese-eräkningar från Tingström för ca 10-15.000. 
Ersättning till klubbarna för instruktörerna (max 3*100/klass) kommer att betalas ut 
inom kort. 
Bidrag till klubbarna kommer framåt sommaren. 
 

§5 Avslutade tävlingar: 
 Schack4:an (Se §3) 

Individuella SkolDM: 11 deltagare, Sagar Batra (LASS) segrade på lågstadiet, Filip 
Lindström (Schack08) segrade på mellanstadiet och Johan Gunnarsson (LASS) 
segrade på högstadiet. 

 3-manna blixten: 6 lag deltog, Tre trallande trubadurer segrade 
 Veteran-DM: 7 delatager Distriktsmästare blev Allan Johansson (Schack 08) 
 
§6 Fortsatta tävlingar: 
 Skollag DM den 2/4 (Bara 13 lag anmälda) 
 Påskturneringen 22/4 (80-85 anmälda ännu, ~160 deltagare 2010) 
 Pingstschack 12/6 
 
§7 Medlemsregistrering: KLART! 
 ÖSF har 604 juniorer & 172 seniorer 
 (2010 hade vi 545 juniorer & 174 seniorer.) 
 Alla våra 6 klubbar är ungdomsföreningar. 
 
§8 Bidragsansökan Östsam 

3/5-11 är sista ansökningsdag. Ingvar fyller i ansökan & tillser att revisorerna får tid 
att gå igenom den samt att ansökan inkommer till Östsam i tid. 

 
§9 Upprop Schack4:an (utsänt via mail.) 
 
 Uppropet lästes upp och gicks igenom. 

Bakgrund från SSF är kraftigt reducerade medel från ungdomsstyrelsen 4,5�3,9 
miljoner kronor. Detta beror bl.a. på att det är fler barn totalt i Sverige som deltar i 
någon form av idrott detta medför att det blir mindre bidrag per barn. Samt att 
regeringen ger mindre bidrag totalt också. 
SSF har redan pressat alla kostnader de senaste åren. Per Ultin har dragit igång 
schack4:an och har åkt runt i landet & gjort ett mycket gott jobb. Dock startades det 
hela som ett projekt som skulle löpa 5 år och det har nu också gått 5 år. Den stora 
kostnaden är Pers långa resor då de områden som är kvar är längre bort än Haparanda 
m.m. SSF kan dock ge bidrag till lokala krafter. 
Uppropet diskuterades och vissa saker i det är beaktansvärda men dock inte tillräckligt 
för att vi skall skriva på uppropet. 
Beslut: ÖSF skriver inte på uppropet. 

 
§10 Skolschack i Östergötlands län: 
 Vi har fått en förfrågan från Jesper Hall om en test att dra igång skolschacksklubbar. 

Det kommer dock att krävas en viss arbetsinsats från ÖSF eller våra klubbar. Det finns 
behov av kontinuitet i skolorna. Jesper kommer utbilda ett gäng pedagoger. 



Beslut: ÖSF tackar ja, vi är intresserade enl. det förslag som Jesper skickat. Ingvar 
kontaktar Jesper. 
Förslag på skolor som uppkom på mötet var Rimforsa, Lagman, klockartorpet. Även 
Björn Modéer nämndes som en bra kraft. 
Kent Vänman fick i uppdrag att göra en skiss för lämplig handlingsplan. 
 

§11 Nytt från SSF: 
 Medlemsavgifterna kommer att höjas med 20:- 
 2 lag skickas till Veteran-EM i Grekland. 
 
§12 Övrigt: 
 Inget övrigt framfördes. 
 
§13 Nästa möte: 
 Måndag den 13/6 kl. 18:00 i LASS klubblokal. 
 
§14 Ingvar avslutade mötet och tackade för visat intresse. 
 
 
 
 
  
 Henrik Karlsson 
 Sekreterare 
 
 
  


